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 PROTOKÓŁ Nr 3.2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

z dnia  1 sierpnia 2024r. 

 

Obecni: 

1. Mirosław Sobczak – Przewodniczący Komisji 

2. Tomasz Siekaczyński – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Marek Frąckiewicz - Członek Komisji 

4. Robert Pacuszka - Członek Komisji 

5. Szymon Borczyński – Członek Komisji  

 

Porządek Obrad: 

1. Zapoznanie się z pismami korespondencyjnymi. 

2. Wyjazd na miejsce powstania nowej oczyszczalni – II część spotkania. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Ustalenie kolejnego posiedzenia komisji. 

 

Ad1. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Mirosław Sobczak otworzył 

posiedzenie komisji. 

 

Komisja Budżetu i Inwestycji zapoznała się z następującą korespondencją: 

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso 

– zapoznano się z treścią projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla 

Gminy Tłuszcz na lata 2024 – 2030 – zapoznano się, nie ma uwag. 
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3. Pismo wystosowane przez rodziców Zespołu Szkół w Miąsem  z dnia 

15.07.2024r.  do Burmistrza Tłuszcza Pani Beaty Skulimowskiej informujące 

o sytuacji jaka ma miejsce w placówce oświatowej w Miąsem. 

Radni po zapoznaniu się z treścią pisma, wnioskują do Pani Burmistrz, aby 

zajęła się zgłoszoną sprawą i podjęła stosowne kroki. 

5. Korespondencja  przekazana pismem WD.7013.2.6.2024 z dnia 20.05.2024r. 

przez pracownika Wydziału Drogownictwa wraz z opinią prawną  w sprawie 

budowy ulicy Nowej w Tłuszczu – zapoznano się. 

6. Pismo mieszkanek wystosowane do Burmistrza Tłuszcza i Przewodniczącego 

Rady w sprawie prośby o przyspieszenie i zaakceptowanie decyzji 

podziałowej oraz zaakceptowanie drogi gminnej ul. Władysława Sikorskiego 

w Jarzębiej Łące – zapoznano się. 

7. Korespondencja mieszkańców miejscowości Mokra Wieś ul. Słowikowej, 

którzy zwracają się do Burmistrz Tłuszcza oraz radnych Rady Miejskiej w 

Tłuszczu o podjęcie działań zmierzających do stworzenia projektu odcinka 

sieci wodociągowej na ulicy Słowikowej – zapoznano się, Komisja uważa, 

żeby pismo to potraktować jako wniosek do przyszłorocznego budżetu. 

8. PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. - pismo z dnia 24.06.2024r.  do Burmistrz 

Tłuszcza stanowiące odpowiedź na wniosek o montaż pochylni dla rowerów 

w przejściu pod torami na stacji Tłuszcz, informujące o negatywnej opinii 

odnośnie montażu prowadnic – zapoznano się. 

9. Dokumentacja z Regionalnej Izby Obrachunkowej odnosząca się do Uchwały 

Nr III.20.2024 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza za 

2023r. – zapoznano się z całą korespondencją. 

10.  Petycja wystosowana przez radnego Roberta  Świderskiego z dnia 

23.07.2024r. w sprawie utwardzenia drogi na działce nr 130/4 do Burmistrz 
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Tłuszcza – zapoznano się, Komisja sugeruje, że może ta petycja zostać złożona 

do budżetu na 2025r. 

11.  Petycja wystosowana przez radnego Roberta  Świderskiego z dnia 

23.07.2024r. dotyczy utwardzenia gminnej drogi ziemnej nr 250/1 do 

Burmistrz Tłuszcza – zapoznano się, Komisja sugeruje, że może ta petycja 

zostać złożona do budżetu na 2025r. 

12.  Zapoznano się z pismem Wojewody Mazowieckiego z dnia 19.07.2023r., 

które zostało wystosowane do Burmistrz Tłuszcza Beaty Skulimowskiej  

odnośnie podjętej przez Radę Miejską w Tłuszczu uchwały Nr III.27.2024 z 

dnia 25 czerwca 2024r w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Tłuszcza na lata 

2023-2030 – zapoznano się. 

13.  Komisariat Policji w Tłuszczu w dniu 22.07.2024r. zwrócił się do Burmistrz 

Tłuszcza Beaty Skulimowskiej o zaplanowanie w wydatkach budżetowych 

Samorządu na rok 2024 środków finansowych na rzecz wsparcia działań 

Komisariatu Policji w Tłuszczu w następujących dziedzinach – zapoznano się, 

Komisja uważa, aby rozważyć ten wniosek przy przygotowaniu projektu 

budżetu na 2025r.  

14.  Pismo radnego Marka Frąckiewicza do Burmistrz Tłuszcza Beaty 

Skulimowskiej oraz do Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 16.07.2024r. w 

którym radny zwraca się z wnioskiem o wymianę tablic z nazwami ulic w 

miejscowościach Dzięcioły, Wilczeniec i Pólko – wniosek jest w trakcie 

realizacji. 

15.  Zażalenie mieszkanki miejscowości pólko złożone do Burmistrza Tłuszcza 

dotyczące: Obwieszczenia Burmistrza Tłuszcza o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – 

zapoznano się. 
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16. Pismo o znaku IR.152.1.24.2024 z dnia 19.07.2024 stanowiące odpowiedź na 

pismo mieszkanki w sprawie rozbudowy sieci kanalizacyjnej w ul. 

Wierzbowej w Tłuszczu – zapoznano się, wniosek do projektu budżetu na 

2025r. 

17.  Pismo złożone przez Stowarzyszenie Młodzieżowa Orkiestra Dęta Tłuszcz do 

Pani Burmistrz  stanowiące prośbę o rozważenie możliwości wsparcia 

finansowego wyjazdu Młodzieżowej Orkiestry Dętej z Tłuszcza na Festiwal 

„Golden Sardana” – zapoznano się. 

18.  Pismo o znaku IR.152.1.17.2024  stanowiące odpowiedź dla właścicieli 

działek przy ul. Mostowej oraz Żytniej w miejscowości Jasienica Górki w 

sprawie budowy sieci kanalizacji sanitarnej – zapoznano się, wniosek do 

projektu budżetu na 2025r. 

19.  Pismo Wojewody Mazowieckiego  przekazujące pismo Pani Agnieszki 

Dziemianowicz – Bąk Ministry Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

dotyczące czterech uchwał podjętych przez Radę Ministrów w sprawie 

ustanowienia Rządowych Programów umożliwiających w latach 2024-2027 

przekazanie z budżetu państwa jednostkom samorządu terytorialnego na 

podniesienie wynagrodzeń dla pracowników samorządowych w ramach 

dodatku motywacyjnego. – zapoznano się. 

20.  Pismo WU.6625.21.2023.EG odnośnie przeprowadzonych konsultacji z 

mieszkańcami Franciszkowa w sprawie nadania nazw ulic – zapoznano się, i 

przychyla się do zdania mieszkańców. Komisji wnioskuje o połączenie 

konsultacji z miejscowościami  Szczepanek i Franciszków w sprawie 

nazewnictwa.  

21.  Pismo Pani dyrektor ZSP w Stryjkach Eweliny Wojtyry odnośnie 

przedłożenia rysu historycznego placówki – zapoznano się. 
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22. Zapoznano się również z informacją odnośnie dyżurów podczas miesięcy 

wakacyjnych w gminnych przedszkolach. 

23.  Zapoznano się z treścią maila  w sprawie budowy linii kolejowej Warszawa-

Tłuszcz-Wyszków-Ostrołęka- Łomża- Pisz- Giżycko. 

Kolejne posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji odbędzie się w dnia 

28.08.2024r.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji  

 

     Mirosław Sobczak 

 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 30.07.2024r. 

 


